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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az egyes igazságügyi tárgyú törvények módosításáról 
szóló 2020. évi XCII. törvény előkészítése során mely szervezetekkel és milyen feladatkörben 
eljáró személyekkel egyeztetett a Minisztérium?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

 A telex.hu „Ebből  én  értettem,  hogy  nincs  választási  lehetőségem”  –  így  használta  Schadl  a
végrehajtói fegyelmi ügyeket” című cikkében a Schadl-perben elhangzott tanúvallomások alapján
arról írt, hogy a végrehajtói kar elnöke kezdeményezésére született egy törvénytervezet, amelynek
célja  az volt,  hogy Schadl György szándéka érvényesüljön a végrehajtókkal szembeni fegyelmi
eljárásokra  vonatkozó  jogi  környezet  kialakításakor.
  

Tisztelt Miniszter Asszony!

A törvényalkotási folyamat transzparenciája alapvető társadalmi érdek, ezért annak előkészítésére
és társadalmi egyeztetésére világos jogszabályi előírások vonatkoznak. Ennek tükrében az alábbi
kérdések megválaszolását kérjük miniszter asszonytól:

1. Az egyes igazságügyi tárgyú törvények módosításáról szóló 2020. évi XCII. törvény előkészítése
során mely szervezetekkel és milyen feladatkörben eljáró személyekkel egyeztetett a Minisztérium?

2.  A jogszabály  tervezetét  bocsátották-e  társadalmi  egyeztetésre?  Ha  igen,  ez  milyen  felületen
valósult meg? Hány vélemény érkezett a tervezethez?

3.  A tervezethez  készült-e  hatásvizsgálat,  amennyiben  igen,  az  számolt-e  a  fegyelmi  tanácsok
összetételének megváltozásával kapcsolatos hatásokkal? A hatásvizsgálatot milyen felületen hozták
nyilvánosságra?

4. A minisztérium folytatott-e vizsgálatot azzal kapcsolatban, hogy a szakülnökök a folyamatban



lévő fegyelmi ügyekről információkat adtak át a Kar vezetőségének?

 

Várjuk válaszát.

Tisztelettel

    Jámbor András                                                       Berki Sándor
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